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EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ

Από το υπ’ αριθ. 2/2024 πρακτικό συνεδρίασης
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 5/2024                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Αναβολή συζήτησης και λήψη απόφασης επί του 3ου 
εκτάκτου θέματος «Έγκριση ή μη της υπ’ αριθ. 23/2024 
απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου του Ν.Π. με την 
επωνυμία «Δημοτικός Βρεφονηπιακός Σταθμός «ΘΕΑΝΩ 
ΖΩΓΙΟΠΟΥΛΟΥ», επί του ετήσιου προγράμματος δράσης, 
του προϋπολογισμού και του ολοκληρωμένου 
προγράμματος δράσης, έτους 2024.».

Σήμερα 17 Ιανουαρίου του έτους 2024 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
12-1-2024 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 
του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν με αυτές του άρθρου 6 του ν.5056/2023.

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 35 μελών βρέθηκαν παρόντα 34 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1) Β.Παπαδόπουλος, 2) Κ.Γρηγοριάδης 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) 
Λ.Ασλανίδης, 5) Γ.Τσιλογιάννης, 6) Μ.Χασιώτης, 7) Σ.Διαμάντης, 
8) Γ.Μιχαηλίδης, 9) Α.Τσαχουρίδης, 10) Μ.Τζαφερόπουλος, 11) 
Κ.Βασιλειάδης 12) Χ.Βοργιάδης, 13) Κ.Ρίζος, 14) 
Ι.Παπαδόπουλος, 15) Κ.Σαμανίδης, 16) Η.Τσιφλίδης 17) 
Ε.Κελεσίδης, 18) Α.Λαζαρίδης, 19) Π.Βασιλείου, 20) Α.Δέλλας, 
21) Κ.Παλουκίδης, 22) Μ.Σουμελίδης, 23) Α.Βενιόπουλος, 24) 
Α.Σακαλής, 25) Π.Ντάγκα, 26) Γ.Μαλούτας, 27) Χ.Μακρίδης, 28) 
Ν.Λουκίδης, 29) Θ.Κορωνάς, 30) Π.Σπυρόπουλος, 31) 
Α.Χατζησαλάτας, 32) Θ.Θεοδωρίδης, 33) Π.Παπαδίνα, 34) 
Π.Χατζησάββας.

Λ.Ακριβόπουλος

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                               
Ε.Ταϊπλιάδου, Γ.Φαρσαρώτος, Η.Καραμήτσος, Π.Στεργιοπούλου, Σ.Παπά, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Καραγιάννης, 
Β.Παπαδόπουλος

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων
Σ.Κωτσιαντής, Γ.Σίτας, Ε.Χειμωνόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Π.Ποταμόπουλος, Κ.Τζήμας, Ν.Μαργαριτόπουλος, 
Χ.Τσανασίδης, Χ.Κεχαΐδης, Ι.Βοργιατζίδης, Α.Τσιφλίδης, Σ.Παπαδοπούλου, Ν.Καραμητσιόπουλος, 
Μ.Λαμπριανίδης, Α.Τσαπράνης, Ν.Καρατζίδης, Ι.Σιδηρόπουλος, Σ.Ζιώγας, Ν.Παπαβασιλείου, Κ.Γκαράβελης

Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 8/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 17/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Βενιόπουλος
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Βασιλειάδης
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 22/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Θεοδωρίδης
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 23/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Σακαλής
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Ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην συνέχεια έδωσε τον λόγο στον 
Δήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής:

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της της υπ’ 
αριθ. 23/2024 απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία «Δημοτικός 
Βρεφονηπιακός Σταθμός «ΘΕΑΝΩ ΖΩΓΙΟΠΟΥΛΟΥ», επί του ετήσιου προγράμματος δράσης, 
του προϋπολογισμού και του ολοκληρωμένου προγράμματος δράσης, έτους 2024

Το θέμα κατατίθεται ως έκτακτο, διότι πρέπει να εγκριθεί ο προϋπολογισμός του Ν.Π. με 
την επωνυμία «Δημοτικός Βρεφονηπιακός Σταθμός «ΘΕΑΝΩ ΖΩΓΙΟΠΟΥΛΟΥ»

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του Δημάρχου για συζήτηση του θέματος αυτού ως 
εκτάκτου;

Μέλη: Ναι
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, 
ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-1-2024 εισηγητικό 
σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής:

Το Διοικητικό Συμβούλιο του δημοτικού Νομικού Προσώπου με την επωνυμία «Δημοτικός 
Βρεφονηπιακός Σταθμός ΄΄ΘΕΑΝΩ ΖΩΓΙΟΠΟΥΛΟΥ΄΄» με την αριθ. 23/2023 απόφασή του 
ενέκρινε τον προϋπoλογισμό του και το Ολοκληρωμένο Πλαίσιο Δράσης (Ο.Π.Δ.) έτους 2023, μετά 
την εκδοθείσα Γνώμη του Π.Ο.Α. των ΟΤΑ 

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 234 του ν. 3463/2006, όπως τροποποιήθηκε με αυτές 
της παρ. 1 του άρθρου 8 του ν.5043/2023, προβλέπεται ότι:

«Άρθρο 234: Λειτουργία του διοικητικού συμβουλίου και εποπτεία
3. Για τις αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου που αφορούν τον προϋπολογισμό, τον 

απολογισμό, την εκποίηση ή την ανταλλαγή ακινήτων ή την επιβάρυνσή τους με εμπράγματα 
δικαιώματα, την αποδοχή κληρονομιών και δωρεών που περιέχουν όρο, ή κληροδοσιών, καθώς και 
τη συνομολόγηση δανείων, απαιτείται προηγούμενη έγκριση του δημοτικού συμβουλίου. Οι 
αποφάσεις υποβάλλονται στον Γραμματέα της Αποκεντρωμένης Διοίκησης, αποστέλλονται μέσα 
σε δέκα (10) ημέρες, αφότου περιήλθε στο ίδρυμα η εγκριτική απόφαση του δημοτικού 
συμβουλίου. Για την έγκριση του προϋπολογισμού από το δημοτικό συμβούλιο, η συζήτηση και 
ψήφιση διεξάγονται επί του προϋπολογισμού που έχει ψηφίσει το διοικητικό συμβούλιο του 
ιδρύματος και επί των εναλλακτικών προτάσεων των δημοτικών παρατάξεων ή δημοτικών 
συμβούλων που υποβλήθηκαν και οι οποίες συνοδεύονται από αιτιολογική έκθεση αυτών και 
εισήγηση της οικονομικής υπηρεσίας του δήμου. Κατά τη σύνταξη των προτάσεων από τις 
ενδιαφερόμενες παρατάξεις ή δημοτικούς συμβούλους και της εισήγησης της οικονομικής 
υπηρεσίας του δήμου, το ίδρυμα παρέχει κάθε σχετικό στοιχείο που του ζητείται. Έγκυρες 
θεωρούνται οι ψήφοι υπέρ συγκεκριμένης πρότασης, είτε υπέρ του προϋπολογισμού που 
κατατέθηκε από το διοικητικό συμβούλιο του ιδρύματος είτε υπέρ κάποιας εναλλακτικής πρότασης. 
Οι λευκές ψήφοι δεν λαμβάνονται υπόψη για τον υπολογισμό της πλειοψηφίας. Η πρόταση που 
συγκεντρώνει την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών του δημοτικού συμβουλίου συνιστά 
τον εγκεκριμένο προϋπολογισμό του ιδρύματος. Αν καμία πρόταση δεν συγκεντρώσει την απόλυτη 
πλειοψηφία των παρόντων μελών του δημοτικού συμβουλίου, η ψηφοφορία επαναλαμβάνεται 
μεταξύ των δύο (2) πρώτων σε ψήφους προτάσεων και θεωρείται εγκεκριμένη η πρόταση που 
λαμβάνει τις περισσότερες ψήφους επί των παρόντων». 

Με την παρ. 9 του άρθρου 1 (Γενικές οδηγίες κατάρτισης του προϋπολογισμού) της αριθμ. 
οικ. 63726/2023 Κ.Υ.Α. (ΦΕΚ Β΄ 4795/28-7-2023) «Παροχή οδηγιών για την κατάρτιση του 
προϋπολογισμού των Δήμων, οικονομικού έτους 2024 – μερική τροποποίηση της υπ’ αριθ. 
7028/2004 (ΦΕΚ 253 Β΄) απόφασης» ορίζεται ότι:

«9. Τα ιδρύματα και τα Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου των Δήμων, 
συμπεριλαμβανομένων των συνδέσμων, καταρτίζουν και ψηφίζουν τον προϋπολογισμό τους εντός 
των προθεσμιών που προβλέπονται και για τους Δήμους, χωρίς να απαιτείται η προηγούμενη 
ψήφιση του προϋπολογισμού του οικείου Δήμου στην οποία, μεταξύ άλλων, ορίζεται το ύψος της 
τακτικής επιχορήγησής τους. Για την κατάρτιση του προϋπολογισμού των ανωτέρω νομικών 
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προσώπων, ως τακτική επιχορήγηση από τον οικείο Δήμο εγγράφεται κατ’ ελάχιστο το ποσό που 
προκύπτει από τη συστατική πράξη αυτών και σε περίπτωση που αυτή δεν αναφέρει ποσό ή δεν 
είναι επικαιροποιημένη ως προς το ύψος του ποσού που είναι απαραίτητο για τη λειτουργία του 
νομικού προσώπου, τότε εγγράφεται το ποσό που είναι εγγεγραμμένο στον προϋπολογισμό του 
Δήμου το προηγούμενο οικονομικό έτος (δηλ. το 2023). Σε περίπτωση που με τον προϋπολογισμό 
του Δήμου που αφορά το έτος 2024 ψηφισθεί τελικά εγγραφή διαφορετικού ποσού, το Νομικό 
Πρόσωπο υποχρεούται άμεσα να προβεί σε ανάλογη αναμόρφωση του προϋπολογισμού του».

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 
έγκριση ή μη της απόφασης του ανωτέρω Ν.Π.

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.
Κορωνάς: Γιατί είναι έκτακτο το θέμα;
Βασιλειάδης: Είναι η έγκριση του προϋπολογισμού, έχει πάει παρατηρητήριο, έχει 

επιστρέψει χωρίς παρατηρήσεις και πρέπει να γίνει η έγκριση από το Δημοτικό συμβούλιο ώστε να 
έχουμε την εύρυθμη λειτουργία του παιδικού σταθμού.

Κορωνάς: Δηλαδή άμα γίνει στην επόμενη συνεδρίαση και να μπει κανονικά σαν θέμα τι θα 
γίνει;

Βασιλειάδης: Όσο καθυστερούμε δεν μπορούν να εκδοθούν εντάλματα, πληρωμές κλπ. 
Αντιλαμβάνεστε την δυσκολία.

Παλουκίδης: Στα άλλα προεδρεία πχ. Στην ΚΕΠΑ πως γίνεται και πληρώνονται; Δεν είναι 
πειστική η απάντηση.

Κορωνάς: Δεν έχω τον προϋπολογισμό Πρόεδρε στο email. Όταν έρχεται ο προϋπολογισμός 
στις τρεις η ώρα δεν μπορεί να μελετηθείς ως τις πέντε. Ειδικά σήμερα που είναι και του Αγίου 
Αντωνίου.

Ο προϋπολογισμός του Δήμου έχει ψηφιστεί; Έχει εγκριθεί; Η απάντηση είναι όχι. Πως 
εσείς προϋπολογίζετε δημοτική επιχορήγηση χωρίς να υπάρχει προϋπολογισμός του Δήμου;

Χατζησάββας: Στο θέμα τρία της ημερήσιας διάταξης υπάρχει ο ισολογισμός αυτό εννοείτε 
σαν προϋπολογισμό που είναι και η απόφαση από το ελεγκτικό συνέδριο; Γιατί για το συγκεκριμένο 
δεν έχουμε πάρει κάποιο συνημμένο.

Πρόεδρος: Έχετε πάρει στο email σας κ.Χατζησάββα.
Χατζησάββας: Όχι δεν έχω λάβει κάτι.
Πρόεδρος: Θα το ελέγξει η υπηρεσία.
Παλουκίδης: Δεν το πήραμε αλλά δεν φταίει ο γραμματέας το email ήρθε μία ώρα τι να το 

κάνουμε εκείνη την ώρα. Πρέπει να αποσυρθεί, θα έπρεπε να έρθει στην ημερήσια διάταξη. Δεν 
μπορούμε να ψηφίσουμε κάτι που δεν το έχουμε δει ποτέ. 

Το ίδιο ισχύει και για το θέμα ένα και δύο της ημερήσιας διάταξης. Πως θα ψηφίσουμε 
προϋπολογισμούς κλπ αφού θα αλλάξει η διοίκηση και θα ψηφίσουμε τα νέα μέλη; Γιατί δεν 
περιμένουμε λίγο;

Κορωνάς: Επειδή αναφέρατε Πρόεδρε ότι έχει σταλεί ο προϋπολογισμός κοιτάω τα email 
μου και απόφαση προϋπολογισμού για «Δημοτικός Βρεφονηπιακός Σταθμός «ΘΕΑΝΩ 
ΖΩΓΙΟΠΟΥΛΟΥ» δεν υπάρχει. Άρα επομένως έρχεται σαν έκτακτο ο προϋπολογισμός χωρίς να 
έχουν τα μέλη του δημοτικού συμβουλίου τον προϋπολογισμό. Ούτε ερωτήσεις μπορώ να κάνω 
στο Πρόεδρο ούτε τίποτα. Έχω μόνο το εισηγητικό το οποίο υπογράφεται κάθε φορά και ακολουθεί 
επισυναπτόμενος ο προϋπολογισμός. Τι να πούμε επί του εκτάκτου; Για ποιο λόγο έκτακτο; Μιλάμε 
με όρους 2024 για ποιο λόγο να δεσμεύσουμε το επόμενο διοικητικό συμβούλιο; Εάν ψηφίσουμε 
το προϋπολογισμό είμαστε υπέρ και για την μείωση όπου είναι το τέταρτο θέμα. 

Δήμαρχος: Προτείνω την αναβολή συζήτησης και λήψη απόφασης επί του 3ου εκτάκτου 
θέματος. Το θέμα θα συζητηθεί σε επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ.

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη
1.- Το από 15-1-2024 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του Δημάρχου 
2.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν

Αποφασίζει Ομόφωνα
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Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο 
την ημερήσια διάταξη.

Β) Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 3ου εκτάκτου θέματος «Έγκριση ή 
μη της υπ’ αριθ. 23/2024 απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία 
«Δημοτικός Βρεφονηπιακός Σταθμός «ΘΕΑΝΩ ΖΩΓΙΟΠΟΥΛΟΥ», επί του ετήσιου 
προγράμματος δράσης, του προϋπολογισμού και του ολοκληρωμένου προγράμματος δράσης, έτους 
2024».

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 5/2024
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Γεώργιος Μιχαηλίδης Πετρούλα Παπαδίνα
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Β. Παπαδόπουλος Β. Παπαδόπουλος
Κ. Γρηγοριάδης Ε. Ταϊπλιάδου-Κασάπη
Σ. Ασλάνογλου Π. Στεργιοπούλου
Λ. Ασλανίδης Η. Καραμήτσος
Γ. Τσιλογιάννης Σ. Παπά
Μ. Χασιώτης Ι. Καραγιάννης
Σ. Διαμάντης
Α. Τσαχουρίδης
Μ. Τζαφερόπουλος
Κ. Βασιλειάδης
Χ. Βοργιάδης
Κ. Ρίζος
Ι. Παπαδόπουλος
Κ. Σαμανίδης
Η. Τσιφλίδης
Ε. Κελεσίδης
Α. Λαζαρίδης
Π. Βασιλείου
Α. Δέλλας
Κ. Παλουκίδης
Μ. Σουμελίδης
Α. Βενιόπουλος
Α. Σακαλής
Π. Ντάγκα
Γ. Μαλούτας
Χ. Μακρίδης
Θ. Κορωνάς
Π. Σπυρόπουλος
Α. Χατζησαλάτας
Θ. Θεοδωρίδης
Π. Χατζησάββας

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια 27-2-2024

Ο Δήμαρχος

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ
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